
Din mening om mødet – øvrige kommentarer: 

 
- Interessante informationer, godt at inddrage interessenter. 

- Samarbejde / partnerskaber lokalt er vejen frem. 

- Lokal følgegruppe ønskes når Limfjorden er blevet sektioneret. 

- Der bør skabes flere lokale forankringer. 

- Symbolsk at SEGES lægger dette frem. Utydelige illustrationer – tydelige konklusioner.  

- Vil gerne have flere muslingeopdræt til at fjerne næring fra fjorden.  

- Fin gennemgang af eksisterende data = godt oplæg af Flemming. God diskussion efterføl-

gende – godt at se/høre andres synspunkter og viden om fjorden. 

- Fra mine egne undersøgelser af skarvernes fødevalg i Limfjorden i årtier 1990’erne-nu har 

jeg data af interesse. 

- Da jeg arbejdede med muslingeopdræt på fjorden, og bruger en meget stor del af min tid 

derude, hvor jeg ser på hvad der sker, mener jeg at kunne bidrage med nogle erfaringer. 

- Med de målemetoder der laves på drikkevand, må det kunne lade sig gøre at kvantificere 

udvikling i fremmedstoffer fra spildevand og mikroplast, pesticider som fjordens vand inde-

holder. Ukontrolleret tilførsel af byspildevand er et større problem end det officielt kommer 

frem. 

- Skive Kommune vil gerne være med til at formidle den videre proces indenfor dette tema. 

- Vil gerne deltage i.f.t. mit brug af fjorden. 

- Svarene om vandforvaltning var stærkt påvirket af præsentationen som understøttede ind-

trykket af manglende samarbejde – de og os – fremfor at opfordre til samarbejde. En skøn-

hedsplet på en interessant aften. 

- Jeg er meget overrasket over at der ikke er forbedringer i Skive Fjord gennem de seneste 

20 år. Det er bekymrende. 

 

 


